

聖堂報告

農曆新春主日

11/2/2024

1. 本月十四日（星期三）為「聖灰禮儀日」，本堂早上 7:40 彌撒將會分發聖灰。另外，適逢當日是農曆新年節期間（年初五），按主教公署最新通告：照教區慣例，信友當日可免守大小齋，但仍有本份自行採用其他適當的方式踐行克己或愛德善工。

信友應於四旬期內多行祈禱、補贖和愛德善工，詳情請參閱教區網頁。

2. 為讓教友及九華師生在旬期內，默想耶穌的苦難，反思基督藉十字聖架救贖了世界。

本堂從四旬期首主日開始，逢星期五（23/2,1/3,8/3, 15/3, 22/3），於下午 4:00 舉行「拜苦路」，歡迎大家一起參與。

3. 有關去年聖枝，教友可放於設置在聖堂辦事處外的收集箱。

上述所有報告，已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位！

St. Ignatius Chapel Announcement
Sixth Sunday in Ordinary Time
11st February 2024

- 1.** 14th February is Ash Wednesday which marks the beginning of Lent. Our Chapel will be distributing ashes during the morning Mass at 7:40 that day. Since Ash Wednesday falls on the fifth day of the Lunar New Year this year, according to the "Chancery Notice" issued by the Diocese of Hong Kong on 22nd January, the faithful may be exempted from fasting and abstinence on that day. However, it is still expected that individuals practice self-discipline or engage in acts of charity as a form of penance in their own way. For further information, please refer to the website of the Diocese of Hong Kong.
- 2.** To allow the faithful and students of Wah Yan College to meditate on the sufferings of Jesus and reflect on how Christ redeemed the world through the Holy Cross, the church will hold the "Stations of the Cross" (in Cantonese) every Friday (23/2, 1/3, 8/3, 15/3, 22/3) at 4:00 p.m., starting from the first Sunday of Lent. Everyone is welcome to participate.
- 3.** Parishioners who have kept the palms from last year may bring them back and place them at the collection boxes located outside the Chapel Office.

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.